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B. Ekonomi
Utlåtande 
motion B1 
Förbundsstyrelsen instämmer med motionären om att 
det ska finnas en tillgänglig och transparent information 
för medlemmar avseende vad medlemsavgiften 
används till. Tanken är att detta ska presenteras så 
snart bokslutet godkänts. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 
- Att bifalla Motion B1



Motion: B1 
TRANSPARENS AV MEDLEMSAVGIFTEN 

Avdelning 02 Stockholm - Gotland 
Det är förbundsstyrelsens uppgift att ta beslut och reglera medlemsavgiften. Det vore 

oklokt att överlåta detta till kongressen eftersom kongressen i dagens stadgar samlas 

var fjärde år. Med bakgrund av att stora händelser kan ske i samhället som förändrar det 

ekonomiska läget bör det förbli. Vi har erfarenhet av både pandemi och krig som direkt 

och indirekt drabbat ekonomin på senare tid. Dessutom kan inflation och finanskriser 

bidra till mer eller mindre oförutsedda händelser som sätter påverkar valutan och det 

ekonomiska läget.  När man försöker organisera och rekrytera ute på arbetsplatserna är 

det ändock svårt att ibland motivera ökade medlemsavgifter. När man inte vet vad 

stigande medlemsavgifter går till är det också svårt att motivera högre medlemsavgifter 

för potentiella och nuvarande medlemmar. Det ska inte heller vara något hemligt vad 

avgiften går till, man ska ha rätt att veta vad man betalar för. Det blir också lättare att 

rekrytera när man kan motivera både priset för medlemskapet och eventuella höjningar. 

Andemeningen är inte att detta ska beskrivas på mikronivå, utan vara en övergripande 

och lättförståelig skildring. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att det ska finnas transparens och information tillgänglig för medlemmar vad

medlemsavgiften går till.- Bifall

UTLÅTANDE MOTION B2 
(ATT-SATS 1, 2) ,  B3 
På föregående kongress, 2018, fattades beslutet att medlemsavgiften skulle vara 

solidariskt utformad. Som ett resultat av detta gjordes avgiftsstrukturen om och bland 



annat infördes fler avgiftsklasser, eller nivåer.  Förbundsstyrelsen delar motionärens bild 

av att det kan vara en bra idé att dämpa effekten av vad en ökad inkomst leder till i 

relation till avgiftsnivåhöjning. Däremot skapar det ett oflexibelt system om det är så att 

det finns kongressbeslut om specifika nivåer eller system. Målet är att avgiftssystemet 

ska vara solidariskt och genom att kontinuerligt anpassa det efter medlemmarnas 

inkomster mm får vi en lösning som bättre speglar både medlemskåren och HRFs behov.   

Förbundsstyrelsen anser att det redan finns ett kongressbeslut på att avgiften ska vara 

solidarisk och redan idag baseras avgiften på medlemmens inkomst. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 

- att anse Motion B2 att-sats 1 besvarad

- att anse Motion B2 att-sats 2 besvarad

- att anse Motion B3 besvarad

Motion: B2 
AVGIFTSNIVÅER I MEDLEMSAVGIFTEN 

Avdelning 02 Stockholm - Gotland 
Idag fungerar systemet för medlemsavgiften på så vis att de som tjänar minst betalar en 

större procentuell summa av sin lön till medlemsavgiften. Tjänar en 5 000 kr betalar en 

cirka 4,9 % av sin lön i medlemsavgift, medan om en tjänar 20 000 kr betalar en cirka 2,3 

% av sin lön i medlemsavgift. Det innebär att en person som arbetar exempelvis enstaka 

dagar behöver ta ett större ekonomiskt ansvar av organisationen än en person med 

högre inkomst. Det är redan nu svårt att rekrytera personer som arbetar på otrygga 

anställningar med lägre sysselsättningsgrad med hänsyn till den höga lägsta 

medlemsavgiften i HRF. Det är varken ett rättvist eller solidariskt system som bör ses 

över och revideras. Våra medlemsavgifter bör fungera så rättvist som möjligt, men som 

det ser ut idag kan en höjning av lönen innebära en oproportionell höjning av 



medlemsavgiften. Dessa branta höjningar fyller inget syfte utan bör utbytas med en 

jämnare kurva. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 
- att förbundsstyrelsen får i uppgift att avgiftsnivåerna ska bli fler mellan existerande

tak och golv i medlemsavgifterna.- Besvarad

- att förbundsstyrelsen får i uppgift att göra avgiftsnivåerna i medlemskapet mer

solidariska och basera medlemsavgiften utifrån inkomst.- Besvarad

- att förbundet publicerar intervallerna av medlemsavgifterna i PDF-form som kan

kommuniceras till medlemmar via hemsidan och utåtriktad i andra medier och

verksamhet. (Behandlas i C - Medlem i organisationen: Utlåtande motion B2 (att-

sats. 3) C17,  C18,  C19,  C20,  C21,  C22)

Motion: B3 
FLER INTERVALLER I 
MEDLEMSAVGIFTEN 

Avdelning 05 Syd 
Våra medlemsavgifter bör fungera så rättvist som möjligt, men som det ser ut idag kan 

en höjning av lönen innebära en oproportionell höjning av medlemsavgiften. Dessa 

branta höjningar fyller inget syfte utan bör utbytas med en jämnare kurva. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att avgiftsnivåerna i medlemskapet ska bli fler mellan existerande tak och golv i

avgifterna.- Besvarad



UTLÅTANDE MOTION B4,  B5,  B6,  B7 
Som motionären redogör i sin motion finns redan idag en möjlighet för studerande (i och 

till vår bransch) att under sin studietid betala noll (0) kronor i medlemsavgift. Om man 

parallellt med studierna har ett arbete är man välkommen som medlem på samma 

villkor som alla andra verksamma i vår bransch.   Grundtanken är att om man omfattas 

av det som förbudet gör eller erbjuder så är man med och delar på kostnaden solidariskt. 

Som icke-arbetande student finns ett gratis medlemskap. Så snart denne student börjar 

arbete höjs både det potentiella behovet av facklig hjälp m.m. - och då höjs även avgiften 

till den nivå som inkomsten speglar. Så snart medlemmen börjar betala avgift ingår även 

försäkringar. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 

- att anse Motion B4 besvarad

- att anse Motion B5 besvarad

- att anse Motion B6 besvarad

- att anse Motion B7 besvarad

Motion: B4 
STUDERANDEMEDLEMSKAP 

Avdelning 02 Stockholm - Gotland 
Det är dags att reformera Hotell- och restaurangfackets studerandemedlemskap. Idag 

kan alla som läser en utbildning inom vår bransch bli studerandemedlem i HRF. Det 

kostar inget och medlemmen får bland annat möjlighet att gå medlemsutbildningar och 

läsa vår tidning. Det gäller dock enbart så länge man inte arbetar vid sidan av studierna. 

Om man arbetar behöver man betala lägsta steget av vår medlemsavgift för att behålla 

sitt studerandemedlemskap. Idag ligger den kostnaden på 224 kr. Börjar man arbeta i en 

annan bransch måste man fortfarande betala 224 kr för att behålla 



studerandemedlemskapet, men uppmanas även att bli medlem i den berörda 

branschens fackorganisation.  Tar man ett exempel från verkligheten blir det tydligt 

varför systemet behöver förändras. En elev arbetar extra två söndagar i månaden, 16 

timmar, och tjänar brutto cirka 2 000 kr i månaden. På ett år är det 24 000 kr, vilket är 

över den skattepliktiga nivån, som under 2022 ligger på 20 431 kr. Och då har man inte 

räknat på att man troligtvis arbetar extra på röda dagar och lov. Då betalar man mer än 10 

procent av sin inkomst till ett studerandemedlemskap, som saknar försäkringar. Räknar 

man på en inkomst för en person som arbetar i branschen och tjänar 20 000 kr i 

månaden betalar personen cirka 2,3 procent av sin lön i medlemsavgift, och då ingår 

trygghet med försäkringar. Varför ska någon som går på en utbildning ta ett större 

ekonomiskt ansvar för vår organisation än någon som arbetar i branschen?  Det finns 

många anledningar till att folk arbetar vid sidan av sina studier men oavsett om det är för 

att tjäna extra pengar, stödja sin familj eller få erfarenhet av branschen är det helt 

orimligt att vårt medlemssystem ska straffa dem. Våra medlemsavgifter bygger på 

tanken om solidaritet. Det är dags att vi börjar applicera den tanken på våra 

studerandemedlemmar. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att studerandemedlemskap blir avgiftsfritt under hela studieperioden, även om man

tjänar över skattepliktig inkomst, för alla som genomgår en branschinriktad

yrkesutbildning förutsatt att utbildningen är relevant för Hotell- och

restaurangfackets branscher.- Besvarad



Motion: B5 
STUDERANDEMEDLEMSKAP 

Jenny Sjöstedt , Avdelning 05 Syd 
Det är dags att reformera Hotell- och restaurangfackets studerandemedlemskap!  Idag 

kan alla som läser en utbildning inom vår bransch bli studerandemedlem i HRF. Det 

kostar inget och medlemmen får bland annat möjlighet att gå medlemsutbildningar och 

läsa vår tidning. Det gäller dock enbart så länge man inte arbetar vid sidan av studierna. 

Så fort man börjar arbeta behöver man betala lägsta steget av vår medlemsavgift oavsett 

sysselsättningsgrad för att behålla ditt studerandemedlemskap. Idag ligger den 

kostnaden på 224 kr. Börjar man arbeta i en annan bransch måste man fortfarande 

betala 224 kr för att behålla studerandemedlemskapet, men uppmanas även att bli 

medlem i den berörda branschens fackorganisation.  Det finns många anledningar till att 

folk arbetar vid sidan av sina studier men oavsett om det är för att tjäna extra pengar, 

stödja sin familj eller få erfarenhet av branschen är det helt orimligt att vårt 

medlemssystem ska straffa dem. Vår stigande medlemsavgift bygger på tanken om 

solidaritet. Det är dags att vi börjar applicera den tanken på våra studerandemedlemmar. 

JAG FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att studerandemedlemskap blir avgiftsfritt för alla som genomgår en branschinriktad

yrkesutbildning under hela studieperioden förutsatt att utbildningen är relevant för

Hotell- och restaurangfackets branscher- Besvarad



Motion: B6 
STUDERANDEMEDLEMSKAP 

Avdelning 30 Mälardalen 
Det är dags att reformera Hotell- och restaurangfackets studerandemedlemskap! Idag 

kan alla som läser en utbildning inom vår bransch bli studerandemedlem i HRF. Det 

kostar inget och medlemmen får bland annat möjlighet att gå medlemsutbildningar och 

läsa vår tidning. Det gäller dock enbart så länge man inte arbetar vid sidan av studierna. 

Så fort man börjar arbeta behöver man betala lägsta steget av vår medlemsavgift oavsett 

sysselsättningsgrad för att behålla ditt studerandemedlemskap. Idag ligger den 

kostnaden på 224 kr. Börjar man arbeta i en annan bransch måste man fortfarande 

betala 224 kr för att behålla studerandemedlemskapet, men uppmanas även att bli 

medlem i den berörda branschens fackorganisation.  Låt oss ta ett exempel från 

verkligheten. Säg att du är 17 år och läser restauranglinjen på gymnasiet. Du arbetar varje 

måndagkväll från 16.00 till 19.00. Med de regler vi har nu kommer nästan en femtedel av 

din månadslön gå till fackavgift. När jag och mina kamrater räknar på våra löner hamnar 

andelen på 2-3%. Varför ska en 17-åring som går på gymnasiet ta ett större ekonomiskt 

ansvar för vår organisation än någon som arbetat i flera år?   Det finns många anledningar 

till att folk arbetar vid sidan av sina studier men oavsett om det är för att tjäna extra 

pengar, stödja sin familj eller få erfarenhet av branschen är det helt orimligt att vårt 

medlemssystem ska straffa dem. Vår stigande medlemsavgift bygger på tanken om 

solidaritet. Det är dags att vi börjar applicera den tanken på våra studerandemedlemmar. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att studerandemedlemskap blir avgiftsfritt för alla som genomgår en branschinriktad

yrkesutbildning under hela studieperioden förutsatt att utbildningen är relevant för

Hotell- och restaurangfackets branscher.- Besvarad



Motion: B7 
STUDERANDEMEDLEMSKAP 

Sofie Liss , Avdelning 27 Mitt 
Det är dags att reformera Hotell- och restaurangfackets studerandemedlemskap!

Idag kan alla som läser en utbildning inom vår bransch bli studerandemedlem i HRF. Det 

kostar inget och medlemmen får bland annat möjlighet att gå medlemsutbildningar och 

läsa vår tidning. Det gäller dock enbart så länge man inte arbetar vid sidan av studierna. 

Så fort man börjar arbeta behöver man betala lägsta steget av vår medlemsavgift oavsett 

sysselsättningsgrad för att behålla ditt studerandemedlemskap. Idag ligger den 

kostnaden på 224 kr. Börjar man arbeta i en annan bransch måste man fortfarande 

betala 224 kr för att behålla studerandemedlemskapet, men uppmanas även att bli 

medlem i den berörda branschens fackorganisation.  Låt oss ta ett exempel från 

verkligheten. Säg att du är 17 år och läser restauranglinjen på gymnasiet. Du arbetar varje 

måndagskväll från 16.00 till 19.00. Med de regler vi har nu kommer nästan en femtedel av 

din månadslön gå till fackavgift. När jag och mina kamrater räknar på våra löner hamnar 

andelen på 2-3%. Varför ska en 17-åring som går på gymnasiet ta ett större ekonomiskt 

ansvar för vår organisation än någon som arbetat i flera år?  Det finns många anledningar 

till att folk arbetar vid sidan av sina studier men oavsett om det är för att tjäna extra 

pengar, stödja sin familj eller få erfarenhet av branschen är det helt orimligt att vårt 

medlemssystem ska straffa dem. Vår stigande medlemsavgift bygger på tanken om 

solidaritet. Det är dags att vi börjar applicera den tanken på våra studerandemedlemmar. 

JAG FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 
- att studerandemedlemskap blir avgiftsfritt för alla som genomgår en branschinriktad

yrkesutbildning under hela studieperioden förutsatt att utbildningen är relevant för

Hotell- och restaurangfackets branscher.- Besvarad



UTLÅTANDE MOTION B8 
Förbundsstyrelsen delar bilden av att förtroendevalda har en central och viktigt roll 

inom HRF. Däremot är det inte en framkomlig väg att klassificera medlemmar olika, 

beroende på uppdrag.  Alla medlemmar i HRF ska vara med och dela på betalningen av 

vad det innebär att driva en facklig kamp - något annat vore inte solidariskt. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 
- att avslå Motion B8

Motion: B8 
REDUCERAD MEDLEMSAVGIFT FÖR 
FÖRTROENDEVALDA 

Oskar Forsberg och Jimmy Lindell, Avdelning 02 
Stockholm - Gotland 
Medlemmar är HRFs viktigaste beståndsdel, utan medlemmar inget fackförbund. Det 

finns en grupp inom medlemsskara som drar ett tungt lass, de förtroendevalda. 

Förbundets förtroendevalda ha den viktigaste uppgiften att flytta fram positionerna på 

arbetsplatsen och företräda medlemmar, Uppgiften dock större än så, det handlar om 

att hela tiden försvara det vi kämpat för, att bevaka våra och alla andra medlemmar 

rättigheter och i detta vara beredd på att möta stort motstånd och ovilja från 

arbetsgivaren. Det är en tuff uppgift och det är lätt att som medlem ta dem som givet. 

Eftersom det är direkt olämpligt att företaget ger de förtroendevalda ersättning för deras 

engagemang så vore en reducerad medlemsavgift en möjlighet för HRFs medlemmar att 

visa sin uppskattning till dessa eldsjälar om dagligen ställer upp för oss och gör allt för 

att vi ska ha en fin tid i arbetslivet. 



JAG FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att kongressen ger förbundsstyrelsen i uppdrag att, inom ramen för tidigare beslut

om en solidarisk medlemsavgift, reducera medlemsavgiften för medlemmar med

förtroendeuppdrag i förbundet.- Avslag

UTLÅTANDE MOTION B9 
Förbundsstyrelsen anser att det absolut finns fördelar med att medlemmar betalar sin 

medlemsavgift via autogiro. I dagsläget arbetar förbundet intensivt med att göra autogiro 

till normen när medlemmarna ska välja betalsätt.   Frågan om avgiftsnivåer, rabatter, 

avgifter mm hanteras av Förbundsstyrelsen. Anledningen till det är att många gånger 

behöver avgiften justeras löpande under året, inom ramen för det övergripande 

ekonomiska ansvar som Förbundsstyrelsen har för att ekonomin ska hanteras 

ansvarsfullt. I detta fall handlar det om att skapa incitament att välja ett visst alternativ 

före ett annat. Frågan om hur detta ska lösas rent praktiskt är något Förbundsstyrelsen 

har på sitt bord. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 
- att avslå Motion B9

Motion: B9 
AUTOGIRO 

Avdelning 30 Mälardalen 



Att betala medlemsavgiften via autogiro ska löna sig. För att underlätta att man betala 

bör det vara billigare att ha medlemsavgiften via autogiro. Detta kan leda till att fler 

betalar sin medlemsavgift. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att HRF ska låta medlemmar som betalar via autogiro få lägre avgift- Avslag

UTLÅTANDE MOTION B10 
Motionärerna menar att man i första hand, likt tidigare, som förtroendevald varken ska 

tjäna eller förlora på att ha fackliga uppdrag. Det fackliga uppdraget i en förening vilar på 

ideell grund, där man gemensamt investerar sin tid för att stärka den fackliga rörelsen. 

Inom Hotell- och restaurangfacket hanteras det så att det är den faktiskt förlorade 

arbetsförtjänsten som ligger till grund för ersättning till uppdragstagare.   

Förtroendevald som har anställning enstaka dagar eller arbetar deltid utan möjlighet att 

byta pass, omfattas av huvudregeln, och ersätts för de timmar som den förtroendevalda 

i normalfall skulle ha jobbat genom intyg från arbetsgivaren.  Men det motionären skriver 

i att-satsen skulle innebära att man kan arbeta heltid och ändå få ersättning för det 

arbete man lägger ned utanför arbetstid, på fridag. För alla, inte enbart för de med deltid, 

visstid, enstaka dagar etc.   Detta förslag skulle också kunna innebära att HRF skulle 

kunna anses vara arbetsgivare åt förtroendevalda, utifrån arbetstagarbegreppet. Den 

förtroendevalda utför ett uppdrag åt oss, och får ersättning för det. I lagen om 

medbestämmande definieras arbetstagare på följande sätt:   ”§1 Denna lag äger 

tillämpning på förhållandet mellan arbetsgivare och arbetstagare. Som arbetstagare 

anses i lagen även den som utför arbete åt annan och därvid ej är anställd hos denne 

men har en ställning av väsentligen samma slag som en anställd. Den för vars räkning 

arbetet utföres skall i sådant fall anses som arbetsgivare”. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 
- att avslå Motion B10



Motion: B10 
FRIDAGSERSÄTTNING 

Avdelning 02 Stockholm - Gotland 
Ingen ska tjäna eller förlora på ett fackligt uppdrag. Men vår bransch består i stor 

utsträckning av otrygga anställningar med både deltids- och visstidsanställningar som 

komplicerar tanken att ingen ska tjäna på det fackliga uppdraget. När vi planerar 

styrelsemöten och utåtriktad verksamhet med månaders marginal blir det svårt för en 

“timmis” att våga engagera sig i fall att det skulle öppna sig för ett arbetspass. Ifall vårt 

fackliga arbete är värt kompensation så bör väl det väl även gälla allas arbete oavsett 

anställningsform?   En fridagsersättning skulle öppna upp för att de som har det tuffast i 

vår bransch skulle ha råd att engagera sig utan att riskera potentiella arbetspass och 

därmed inkomst. Det innebär att mångfalden bland våra medlemmar som engagerar sig 

skulle öka betydligt, för i dagsläget är det ett privilegium att kunna engagera sig fackligt. 

Vi som fackförbund bör motarbeta utbrändhet, men när det fackliga arbetet äter upp 

våra lediga dagar utan att det syns i lönekontot kommer medlemmar antingen att sluta 

engagera sig eller söka fler extrapass där man faktiskt får betalt för sin tid.  Motionens 

andemening är att man i första hand, likt tidigare, som förtroendevald om man är ledig 

dagen för fackligt uppdrag ska byta ledig dag och därmed kunna få ersättning i vanlig 

ordning. Men att om det inte är möjligt men hänsyn till att man arbetar deltid, visstid, på 

enstaka dagar eller under andra mer otrygga anställningsformer ska kunna få ersättning 

för potentiellt uteblivna arbetspass. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att en ersättning införs för förtroendevalda som utför fackligt arbete på fridag utanför

arbetstid, som inte kunnat byta fridag mot arbetsdag.- Avslag

- att förbundsstyrelsen får i uppgift att ta fram och fastställa prisnivå för ersättning av

fackligt arbete på fridag.- Avslag



UTLÅTANDE MOTION B11 
Hotell- och restaurangfacket har ett Uppdrags- och ersättningsreglemente. Det 

reglementet ses över kontinuerligt och fastställs av Förbundsstyrelsen. För att skapa en 

följsamhet ska detta uppdateras årligen och det är i detta reglemente som vi bland annat 

hanterar frågan om milersättning för förtroendevalda. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 
- att avslå Motion B11

Motion: B11 
FÖRTROENDEVALDAS ERSÄTTNING 
FÖR RESOR 

Avdelning 31 Karlstad 
I dagens läge med ökade drivmedelskostnader så slår det hårt mot de förtroendevalda 

som måste använda bil för att ta sig ut på sina uppdrag, ersättningen som ges täcker 

inte på långa vägar kostnaden och vi går helt enkelt ekonomiskt back på att engagera 

oss. HRF måste se över vår reseersättning så att det täcker våra kostnader vi får ligga ute 

med. 

VI FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 
- att HRF höjer milersättningen för att täcka kostnader för resor som de

förtroendevalda får ligga ute med- Avslag



UTLÅTANDE MOTION B12 
Förbundsstyrelsen anser att genomföra det som motionären beskriver i sin att-sats 

vore att öppna för ett antal situationer som kan bli problematiska.   Det som 

Förbundsstyrelsen ser som mest problematiskt är att om vi genomför detta skapar vi en 

möjlighet för en individ att genom att betala 6 månadsavgifter får den hjälp individen 

behöver. Men, utan att behöva vara medlem varken innan eller efter. Då köper man sig en 

lösning och slipper medlemskapet. 

FÖRBUNDSSTYRELSEN FÖRESLÅR MOT DENNA BAKGRUND 
KONGRESSEN BESLUTA 
- att avslå Motion B12

Motion: B12 
AKUT HJÄLP 

Johan Brösther Hedström , Avdelning 05 Syd 
Många av våra personer som blir medlem har ett problem. Har vi råd att ej hjälpa dessa? 

Om vi kan hjälpa dessa personer så kommer de berätta för sina vänner att de har blivit 

hjälpta. 

JAG FÖRESLÅR ATT KONGRESSEN BESLUTAR 

- att en person som vill ha akut hjälp betalar in 6 månaders medlemsavgift, samt

ansluta sig till autogiro.- Avslag




